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S P R Á V A 

o činnosti Akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky  

Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2023 
 
 
 

 

 V zmysle § 13f ods. 1 písm. l) smernice č. 236 Štatút Žilinskej univerzity v Žiline akademický senát 

fakulty „raz za rok podáva akademickej obci fakulty správu o svojej činnosti, ktorú zverejní na webovom 

sídle vysokej školy najmenej na štyri roky“.  

 Zápisy zo zasadnutí Akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky Žilinskej univerzity 

v Žiline (ďalej len AS FRI UNIZA) sa v úplnom znení nachádzajú na internetovej stránke FRI UNIZA 

v priečinku FAKULTA / Senát / Zápisnice: https://www.fri.uniza.sk/stranka/zapisnice.  

 Podklady na rokovanie AS FRI UNIZA a schválené dokumenty sa v úplnom znení nachádzajú na 

intranete FRI UNIZA v priečinku Agenda FRI: https://pandora.fri.uniza.sk (prístupné na heslo). 

 

Členovia AS FRI UNIZA (stav k 1.1.2023): 

zamestnanecká časť: študentská časť: 

Hynek Bachratý Pavol Boško 

Katarína Bachratá Juraj Dobrovič 

Juraj Dubovec Peter Kolok 

Tomáš Majer  Daniela Marušincová 

Marek Moravčík  Michal Mulík 

Veronika Olešnaníková (tajomník AS) Marián Šotek 

Lucia Pančíková  Andrej Vrábel 

Mária Přikrylová  

Pavel Segeč 

Peter Ševčík 

Peter Tarábek 

Jana Uramová  

Michal Varga (predseda AS) 

Monika Václavková 

 

V priebehu roka 2023 nastali nasledovné zmeny v zložení AS FRI UNIZA: 

- 23. - 24.2.2023 sa uskutočnili voľby do zamestnaneckej časti AS FRI UNIZA, a novými členmi sa stali: 

p.Varga, p. Moravčík, p. Pančíková, p. Tarábek, p. Dubovec, p. Bachratý, p. Olešnaníková, p.Uramová, p. 

Segeč, p. Ševčík, p. Gonda, p. Malichová, p. Ružbarský, p. Kostolný 

- v priebehu roku 2023 sa mandátu vzdal p. Segeč, nahradil ho p. Soviar. 

- jún – august 2023 členstvo v ŠČ AS zaniklo p. Kolokovi, p. Šotekovi, p. Vrábelovi z dôvodu ukončenia 

štúdia na FRI, týchto členov nahradili: p. Abrahám, ďalší náhradníci ŠČ neboli zvolení. 

- 21.11.2023 sa uskutočnili voľby do študentskej časti AS FRI UNIZA, novými členmi sa stali: p. Mulík, 

p. Hrabovský, p. Koniar, p. Piatriková, p. Jacko, p. Novák, p. Kubušová. 

 

Členovia AS FRI UNIZA (stav k 31.12.2023): 

zamestnanecká časť: študentská časť: 

Hynek Bachratý Jakub Abrahám 

Juraj Dubovec Pavol Boško 

Dalibor Gonda Juraj Dobrovič 

https://www.fri.uniza.sk/stranka/zapisnice
https://pandora.fri.uniza.sk/
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Jozef Kostolný Daniela Marušincová 

Eva Malichová Michal Mulík 

Marek Moravčík  

Veronika Olešnaníková (tajomník AS)  

Ján Ružbarský   

Lucia Pančíková  

Jakub Soviar 

Peter Ševčík 

Peter Tarábek 

Jana Uramová  

Michal Varga (predseda AS) 

 

AS FRI UNIZA v roku 2023 rokoval päť krát, jeden krát bolo realizované hlasovanie per rollam. 

 

1. zasadnutie AS FRI UNIZA dňa 23. januára 2023 
 

▪ Príprava volieb do zamestnaneckej časti AS FRI UNIZA. 

Predseda AS predložil návrh zloženia volebnej komisie, senátori nemali pripomienky. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

RNDr. Hynek Bachratý, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Oliver Bubelíny, PhD. 14 0 0 0 

Bc. Zuzana Dubničková 14 0 0 0 

Ing. Dana Kršáková 14 0 0 0 

doc. Ing. Michal Kvet, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Veronika Olešnaníková, PhD. 14 0 0 0 

doc. Mgr. Juraj Smieško, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Zuzana Staníková, PhD. 14 0 0 0 

Ing. Peter Tarábek, PhD. 14 0 0 0 

Uznesenie 2023/1: AS FRI UNIZA schvaľuje členov volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej 

časti AS FRI UNIZA. 

Predseda AS predložil na schválenie harmonogram volieb, senátori nemali pripomienky. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2023/2: AS FRI UNIZA schvaľuje harmonogram volieb do zamestnaneckej časti AS FRI 

UNIZA. 

 

▪ Predloženie správy o činnosti AS FRI UNIZA za rok 2022. 

Predseda AS predložil na schválenie Správu o činnosti AS FRI UNIZA za rok 2022, zhrnul činnosť senátu, 

pripomenul najvýznamnejšie témy riešené na zasadnutiach AS v minulom roku. Senátori nemali 

pripomienky. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie 2023/3: AS FRI UNIZA schvaľuje predloženú Správu o činnosti AS FRI UNIZA za rok 

2022. 

 

▪ Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry AS FRI UNIZA. 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry. P. Varga sa v diskusii pýtal na spôsob 

zabezpečenia prváckych predmetov s veľkým počtom študentov. P. dekan sa vyjadril, že v prípade potreby 

sa organizačná štruktúra upraví. P. Segeč pripomienkoval, že štruktúra nekoreluje so štatútom FRI UNIZA. 

P. dekan vysvetlil, že štatút definuje organizačnú štruktúru všeobecne. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1. 

Uznesenie 2023/4: AS FRI UNIZA schvaľuje predloženú zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 
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▪ Návrh na schválenie zmeny výšky poplatku za prijímacie konanie na všetkých stupňoch štúdia. 

P. prodekan Lendel odôvodnil zjednotenie výšky poplatku pre všetkých študentov a na všetkých stupňoch 

štúdia. P. Dubovec sa pýtal, či to bude pre fakultu veľká strata aj vzhľadom na infláciu. P. prodekan 

vysvetlil, že dopady nebudú veľké, nakoľko bolo v uplynulom roku školné ukrajinským študentom, ktorí 

tvorili majoritu študentov mimo EÚ, úplne odpustené a tento rok sa takýto krok nechystá. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 17, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 1. 

Uznesenie 2023/5: AS FRI UNIZA schvaľuje výšku poplatku za prijímacie konanie na všetkých 

stupňoch štúdia. 

 

▪ Prerokovanie smernice č. P_FRI_01 „Štatút Fakulty riadenia a informatiky“. 

P. dekan podrobne predstavil zmeny v pripravovanom štatúte, ktoré boli vyvolané úpravou zákona o VŠ 

a následnou úpravou štatútu UNIZA. Prešiel najvýznamnejšie zmeny v orgánoch akademickej samosprávy 

– akademický senát fakulty ostane ako orgán akademickej samosprávy s kompetenciami upravenými podľa 

štatútu UNIZA; vedecká rada fakulty bude definovaná ako orgán fakulty s pravidlami a pôsobnosťou ako 

doteraz; disciplinárna komisia fakulty pre študentov bude doplnená do štatútu UNIZA. Majetkové 

záležitosti prejdú do kompetencie správnej rady UNIZA, habilitačné konania prejdú do kompetencie 

vedeckej rady univerzity, mandát hosťujúci profesor bude platný maximálne dva roky. Pán dekan vyzval 

senátorov a akademickú obec, aby si preštudovali pripravený návrh štatútu fakulty a pripomienkovali ho p. 

dekanovi alebo p. prodekanovi Kohánimu. V diskusii sa p. Moravčík pýtal, či je možné definovať sídlo FRI 

UNIZA na adresu Veľký diel, vzhľadom na jednoduchšie doručovanie tovarov kuriérmi a pre lepšiu 

orientáciu. P. Bachratý, p. Segeč a p. Tarábek mali návrhy ku viacerým bodom štatútu, ktoré si p. prodekan 

Koháni poznačil. 

 

▪ Informácia o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA, ktorá sa konala 

5.12.2022. 

P. prodekan Lendel oboznámil senát s priebehom ostatnej disciplinárnej komisie. Väčšinou šlo o plagiáty 

a podvodné konanie. Všetci študenti uznali svoju vinu. P. Segeč sa pýtal v diskusii na spôsob uvádzania 

zdrojov pri semestrálnych prácach a zdrojových kódoch. P. prodekan uviedol, že je potrebné jasne označiť 

prebraté zdroje. P. Dubovec sa pýtal na efekt disciplinárneho konania. P. prodekan uviedol, že dôslednou 

kontrolou vypracovaných zadaní v nižších ročníkoch boli pokusy o podvodné konanie vo vyšších 

ročníkoch takmer úplne eliminované. 

▪ Prerokovanie návrhu nových členov do skúšobných komisií pre 1. a 2. stupeň. 

P. dekan predložil návrh na nových členov skúšobných komisií. Senátori nemali pripomienky, senát berie 

návrh na vedomie. 

▪ Rôzne. 

P. prodekan Lendel požiadal o posun úloh, konštatoval, že s p. Pančíkovou a p. Majerom sa posunuli pri 

vyhodnocovaní prijímacieho konania. 

P. Uramová požiadala o častejšie odvzdušňovania radiátorov a prípadnú náhradu ventilov na radiátoroch 

za samoodvzdušňovacie, nakoľko majú túto vykurovaciu sezónu zimu v kanceláriách a učebniach na 

treťom poschodí v budove B. Tiež navrhla inštaláciu úsporných žiaroviek.  

P. Uramová sa pýtala na aktualizáciu šablóny na písanie záverečných prác, nakoľko je ešte v staršom 

formáte .doc. P. prodekan odpovedal, že budú mať stretnutie budúci týždeň na ktorom sa bude riešiť 

aktualizácia šablóny a štátnicových okruhov.  

P. Uramová ďalej upozornila na absenciu koša, telefónu, reproduktorov, kamery a mikrofónu a BOZP 

zošitu v nových učebniach RA012 a RA013. P. dekan odpovedal, že treba využívať helpdesk a zadávať 

tam požiadavky.  
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P. Uramová sa ďalej informovala, či sa budú meniť aj iné poplatky, napr. za predlženie štúdia. Pán dekan 

povedal, že nadštandardná dĺžka štúdia  sa bude posudzovať podľa nového zákona o VŠ sa a k zmene 

poplatkov určite dôjde. P. prorektorka má momentálne za úlohu pripraviť výpočet poplatkov. 

P. Mulík upozornil, že doktorandom chodia emaily s rovnakým predmetom viacnásobne, najmä oznamy 

UNIZA.  

P. Vrábel tlmočil sťažnosti študentov na stoličky so vstavanými podložkami v učebni RC009, privítali by 

stoly. P. dekan upozornil, že toto riešenie by výrazne znížilo kapacitu učebne. Odporučil učebňu využívať 

výlučne na prednášky a na cvičenia si požiadať o inú učebňu na rozvrhovom, dekanát sa bude zaoberať 

týmto problémom. 

P. Segeč by uvítal spracovanie konceptu na nové multimediálne učebne, ktoré budú funkčné a overené, aby 

si zamestnanci nemuseli sami vyberať HW do učební. P. dekan sa vyjadril, že to už pripomienkoval 

 

2. zasadnutie AS FRI UNIZA dňa 29. marca 2023 
 

▪ Voľba predsedu AS FRI UNIZA. 

Za kandidáta do funkcie predsedu AS FRI bol navrhnutý p. Varga, ktorý kandidatúru prijal. Ďalší kandidáti 

neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 13, hlasovalo: 13 

1. Ing. Michal Varga, PhD. (Počet hlasov: 13) 

Uznesenie č. 2023/6: AS FRI UNIZA zvolil za predsedu AS FRI UNIZA Ing. Michala Vargu, PhD. 

 

▪ Voľba tajomníka AS FRI UNIZA. 

Predseda AS FRI vyzval prítomných členov, aby navrhli kandidátov na tajomníka AS FRI UNIZA. Za 

kandidáta do funkcie tajomníka AS FRI bola navrhnutá p. Olešnaníková, ktorá kandidatúru prijala. Ďalší 

kandidáti neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 13, hlasovalo: 13 

1. Ing. Veronika Olešnaníková, PhD. (Počet hlasov: 13) 

Uznesenie č. 2023/7: AS FRI UNIZA zvolil za tajomníčku AS FRI UNIZA Ing. Veroniku 

Olešnaníkovú, PhD. 

 

▪ Voľba zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA. 

Predseda AS FRI vyzval prítomných členov, aby navrhli kandidátov na zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA. 

Za kandidáta do funkcie zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA bol navrhnutý p. Bachratý, ktorý kandidatúru 

prijal. Ďalší kandidáti neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali pripomienky, za predložený návrh 

hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 14, hlasovalo: 14 

1. RNDr. Hynek Bachratý, PhD. (Počet hlasov: 13) 

Uznesenie č. 2023/8: AS FRI UNIZA zvolil za zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA RNDr. Hynka  

Bachratého, PhD. 

 

▪ Voľba členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre voľby do AS UNIZA. 

Predseda AS FRI predložil návrh členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre voľby do AS UNIZA. 

V diskusii v súvislosťami do volieb do AS UNIZA upozornili p. Tarábek a p. Bachratý na nesúlad výkladu 

pojmu „člen akademickej obce“. Predseda AS FRI prezentoval senátorom výklad, ktorý zaslala vedúca 

právneho oddelenia UNIZA. Ku kandidátom nemali členovia AS FRI pripomienky, za predložený návrh 

hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 14, hlasovalo: 14 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Ing. Veronika Olešnaníková, PhD. 14 0 0 0 

Mgr. Jana Uramová, PhD. 13 0 1 0 
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Uznesenie č. 2023/9: AS FRI UNIZA zvolil za členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre 

voľby do AS UNIZA Ing. Veroniku Olešnaníkovú, PhD. a Mgr. Janu Uramovú, PhD.  

 

▪ Schválenie smernice č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia a informatiky. 

P. dekan prezentoval smernicu č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia a informatiky. Zhrnul proces, ktorý 

prechádzal vytvoreniu štatútu. Spolu s p. Vargom informovali o pripomienkach a forme ich zapracovania 

do výslednej podoby smernice. Predseda AS FRI predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 14, hlasovalo: 14, za: 13, proti: 1, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/10: AS FRI UNIZA schvaľuje smernicu č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia 

a informatiky v predloženom znení. 

 

▪ Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“. 

P. dekan informoval o stave materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“. Pracovnú 

verziu mali senátori k dispozícii k aktuálnemu zasadnutiu. Finálna verzia bude predložená 

a odprezentovaná na najbližšom zasadnutí AS FRI. P. dekan požiadal senátorov, o pripomienkovanie 

materiálu. Na zasadnutí neboli k pracovnej verzii pripomienky. 

 

▪ Rôzne. 

P. Varga informoval o potrebe zosúladenia dokumentov „Zásady volieb do Akademického senátu FRI“ a 

„Rokovací poriadok Akademického senátu FRI“ s aktuálnymi smernicami a so zákonom o VŠ. 

Aktualizované dokumenty budú predložené na schválenie na najbližšie zasadnutie AS FRI. 

P. Dubovec požiadal o vhodnú úpravu stromov pred hlavnou budovou fakulty. V súčasnosti zasahujú do 

označenia fakulty. Rovnako upozornil na brezu na parkovisku, ktorá môže poškodiť autá a trolejové 

vedenie. P. Bachratý vyzval, aby sa k úprave stromov pred hlavnou budovou FRI otvorila diskusia 

v akademickej obci. Namiesto výrubu navrhol umiestniť logo fakulty na vhodnejšie miesto. P. dekan 

požiada OHS o vyjadrenie a riešenie s ohľadom na zachovanie stromov. 

P. Dubovec tiež poukázal na neaktuálnosť a vizuálne nedostatky billboardu umiestneného na aule fakulty. 

P. prodekan Lendel informoval, že billboard sa aktualizuje každé 2 roky, v tomto roku sa bude aktualizovať. 

Peniaze získané za jeho umiestnenie sa využijú na rekonštrukciu miestností na fakulte. 

P. Malichová sa informovala, kto je zodpovedný za vodorovné dopravné značenie na parkovisku pred 

fakultou, nakoľko je ho potrebné obnoviť. P. dekan informoval, že peniaze na rekonštrukciu musí 

poskytnúť fakulta. Realizáciu opravy je možné vykonať počas aktivity jarné upratovanie okolia FRI. 

P. Malichová sa ďalej informovala, kto je zodpovedný za čistotu vonkajších priestorov fakulty (terasy 

a schodiska). P. dekan informoval, že upratovačky, p. tajomníčka doplnila, že OHS vykoná jarnú údržbu 

vonkajších priestorov. 

P. Bachratý a p. Tarábek v nadväznosti na rokovanie AS UNIZA konaného 20.3.2023 poukázali na 

procesné nedostatky schvaľovania dokumentov a smerníc na pôde UNIZA. V súčasnosti je preferované 

zasielanie dokumentov do komisií AS UNIZA aj ak sa jedná o dokument schvaľovaný v AS fakulty. 

Stanovisko komisii však nemá zaväzujúci charakter. Navyše komisie zriadené AS UNIZA nie sú voči 

fakulte a AS fakulty v žiadnom nadradenom vzťahu, mali by slúžiť ako poradné orgány. P. Tarábek ďalej 

poukázal na časovú a odbornú náročnosť posúdenia materiálov. Predseda AS FRI vyzval senátorov 

o zostavenie pripomienok, aby o nich bolo možné rokovať a prijať prípadné stanovisko na najbližšom 

zasadnutí AS FRI. 

P. Bachratý informoval o najbližšom zasadnutí RVŠ, ktoré sa bude konať 30.3., a na ktorom bude 

predstavený dlhodobý zámer MŠVVaŠ pre VŠ na obdobie rokov 2023-2028. P. prodekan Márton požiadal 

p. Bachratého, aby ho informoval o záveroch dokumentu, ktoré sa týkajú internacionalizácie alebo mobilít. 

P. Bachratý informoval, že bude informovať o záveroch a uzneseniach zo zasadnutia.-P. Tarábek poukázal 

na problém s nízkou účasťou senátorov na rokovaniach AS FRI. Navrhol, aby sa stanovil fixný termín 

konania zasadnutí AS FRI a  členom zamestnaneckej časti AS FRI sa tento čas v rozvrhu zablokoval. P. 
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Varga pripraví dotazník pre získanie vhodného termínu, aby mohol byť poskytnutý úväzkárom 

jednotlivých katedier pri zadávaní požiadaviek na blokáciu rozvrhu od nasledujúceho akademického roku. 

Senátori taktiež poukázali na nepravidelnú účasť senátorov za ŠČ AS FRI. P. Mulík informoval, že problém 

je najmä motivácia členov v súvislosti s prerokovávanými bodmi. P. Tarábek a p. Bachratá navrhli budovať 

povedomie o práci senátora za ŠČ AS FRI na vhodných predmetoch 1. ročníka bakalárskeho štúdia 

poukazovaním na pozitívne výsledky práce. P. prodekan Lendel odporučil predsedovi ŠČ AS FRI p. 

Šotekovi vytvoriť vhodné diskusné fórum. P. Mulík informoval o využití aplikácie Discord na tieto účely. 

P. dekan pripomenul, že novela zákona o VŠ v istej forme zachovala samosprávny charakter akademického 

prostredia, je preto dôležité, aby ostali orgány samosprávy funkčné. P. Tarábek navrhol, aby bola do 

procesu šírenia povedomia o práci v orgánoch akademickej samosprávy zapojená aj ŠRVŠ. 

 

3. zasadnutie AS FRI UNIZA dňa 12. apríla 2023 
 

▪ Schválenie smernice č. P_FRI_04 Rokovací poriadok Akademického senátu Fakulty riadenia 

a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline.  

Predseda AS FRI odôvodnil potrebu zmien v rokovacom poriadku AS FRI. Potrebná bola aktualizácia 

dokumentu v zmysle platného Zákona o vysokých školách a Štatútu univerzity. V rokovacom poriadku 

pribudlo ukotvenie foriem zasadnutia a umožnenie hlasovania per rollam. Senátori mali technické 

pripomienky, ktoré boli zapracované. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/11: AS FRI UNIZA schvaľuje smernicu č. P_FRI_04 Rokovací poriadok 

Akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline v upravenom 

znení. 

 

▪ Schválenie smernice č. P_FRI_03 Zásady volieb do Akademického senátu Fakulty riadenia 

a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline. 

Predseda AS FRI UNIZA odôvodnil potrebu zmien v zásadách volieb do AS FRI. Potrebná bola 

aktualizácia dokumentu v zmysle platného Zákona o vysokých školách a Štatútu univerzity. Najväčšia 

zmena sa týkala spôsobu pozastavenia členstva v Študentskej časti AS FRI. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/12: AS FRI UNIZA schvaľuje smernicu č. P_FRI_03 Zásady volieb do 

Akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

▪ Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“. 

P. dekan predložil výročnú správu fakulty za rok 2022, venoval sa oblasti vzdelávania, vedy a výskumu, 

mobilitám a prehľadu vybraných udalostí na fakulte. V oblasti vzdelávania prezentoval personálnu 

štruktúru fakulty, zhodnotil akreditáciu, a prezentoval vývoj počtu študentov a vývoj počtu prihlášok na 

štúdium. V oblasti vedy a výskumu  predstavil zmeny v kategorizácií publikačnej činnosti, pričom apeloval 

na publikovanie v kvalitnejších časopisoch, prezentoval riešené projekty. V rámci vybraných aktivít fakulty 

vyzdvihol  rekonštrukciu priestorov. Pán dekan poďakoval všetkým kolegom, ktorí sa v uplynulom roku 

venovali marketingovým aktivitám ako sú súťaže, workshopy a prezentácie fakulty a jej študijných 

programov. P. Tarábek sa informoval o možnosti doplnenia informácií o súťažiach, ktoré neboli vo 

výročnej správe uvedené. P. prodekan Lendel informoval, že budú do výročnej správy zapracované 

a poprosil p. Tarábka o prípravu podkladov. Diskusia sa týkala najmä publikačnej činnosti, kde p. Bachratý, 

p. Tarábek a p. Malichová poukázali na nemožnosť publikovať v kvalitných recenzovaných časopisoch 

s dlhším recenzným konaním, vzhľadom na krátke termíny, ktoré vyplývajú z požiadaviek projektov 

a ukončenia doktorandského štúdia. P. Gonda poukázal na jav, kedy sa spätne ruší zaradenie niektorých 

časopisov v danej kategórii už po vypublikovaní článku.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 
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Uznesenie č. 2023/ 13: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA 

za rok 2022“ v upravenom znení. 

 

▪ Schválenie nových členov disciplinárnej komisie. 

P. prodekan Lendel odôvodnil potrebu schválenia nových členov disciplinárnej komisie. 

Ku kandidátom nemali členovia AS FRI pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 15, hlasovalo: 15 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

doc. Ing. Patrik Hrkút, PhD. 15 0 0 0 

Ing. Andrej Tupý 15 0 0 0 

Uznesenie č. 2023/14: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutých členov disciplinárnej komisie. 

Zloženie disciplinárnej komisie je: Zamestnanecká časť: doc. Ing. Viliam Lendel, PhD. (predseda 

DK), doc. Ing. Michal Koháni, PhD., doc. Ing. Patrik Hrkút, PhD; Študentská časť: Ing. Michal 

Mulík, Ing. Marián Šotek, Ing. Andrej Tupý. 

 

▪ Informovanie o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA, ktorá sa konala 

25.1.2023. 

P. prodekan Lendel informoval o priebehu konania disciplinárnej komisie, ktorá sa konala 25.1. a 3.4. 

Ďalšie zasadnutie komisie bude 24.4. V diskusii sa p. Bachratý informoval, čo predchádza podaniu podnetu 

na DK, nakoľko preverované podnety zväčša  pochádzali z jedného predmetu. Predseda DK informoval, 

že sa jednalo o študentov, ktorí sa na predmete dopustili opakovaného podvodného konania napriek 

upozorneniu vyučujúcich. 

 

▪ Vyhodnotenie prihlášok za akademický rok 2023/2024. 

P. prodekan Lendel informoval o stave prihlášok k 3.4.2023, do toho dátumu fakulta prijala 1018 prihlášok 

na bakalárske štúdium vo všetkých programoch. V roku 2022 bolo k 4.4.2022 prijatých 892 prihlášok. 

Počet prihlášok bude ešte stúpať, posledný termín na podanie prihlášky je 30.4.2023. P. Tarábek sa 

informoval o plánovanom počte prijatých prvákov. P. prodekan odpovedal, že nie viac ako minulý rok. P. 

Dubovec podotkol, že je niekoľko krúžkov opakujúcich študentov a je potrebné počítať s úväzkami a 

efektívnou alokáciou zdrojov na ich výučbu. 

 

▪ Rôzne. 

Predseda AS informoval, že p. Segečovi v zmysle § 1 bodu 5. Zásad volieb do AS FRI UNIZA zaniklo 

členstvo v senáte, nakoľko bol dočasne vymenovaný za prodekana pre vedu a výskum. Podľa § 3 bodu 

18. Zásad volieb do AS FRI UNIZA jeho miesto v senáte zaujal p. Soviar. P. Varga privítal p. Soviara 

ako nového člena AS FRI a zároveň poďakoval p. Segečovi za jeho aktívne pôsobenie v AS. 

Predseda AS poďakoval za vyplnenie spoločného kalendára, aby bolo možné efektívne plánovať 

zasadnutia AS v tomto semestri. 

P. Tarábek pripomenul, že posledný termín na nomináciu kandidátov do volieb do zamestnaneckej časti 

AS UNIZA je 14.4.2023 14:00. Návrhy je potrebné posielať členom volebnej komisie – p. Bachratý, p. 

Olešnaníková, p. Šotek, p. Tarábek, p. Uramová. 

P. Dubovec upozornil na enormné pracovné zaťaženie prodekanov. 

P. dekan informoval o dočasnom obsadení pozície prorektora pre informačné systémy p. Kohánim, nakoľko 

p. Matiaško je dlhodobo PN. Na fakulte bol dočasne vymenovaný za prodekana pre vzdelávanie p. Segeč. 

P. Mulík informoval o snahe získať spätnú väzbu od študentov na platforme Discord, kde bol vytvorený 

špeciálny kanál, kde bude dávať do pozornosti aj evaluáciu predmetov. P. dekan upozornil, že evaluácia 

má veľký význam, nakoľko garant št. programu musí aspoň raz za rok spraviť vyhodnotenie študijného 

programu formou reportu do ktorého sa zahŕňa aj spätná väzba od študentov. P. Mulík ďalej upozornil, že 

študenti z programu IaST nemajú povinný predmet Počítačové siete 3, ktorý je ale povinný pre inžinierske 

štúdium v programe ASI a mnohí absolventi si ho musia buď vybrať ako voliteľný alebo absolvovať 

prijímaciu skúšku z tohto predmetu. 
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P. Kostolný upozornil na pretrvávajúci problém s myšami v budove A. Pani tajomníčka informovala, že 

v priebehu týždňa má prísť deratizér. 

P. Kostolný upozornili aj na využívanie chatGPT na vypracúvanie semestrálnych úloh, prípadne iných 

zadaní a pýtal sa aký bude do budúcna postup. P. dekan a p. predseda AS odpovedali, že na túto tému bude 

zvolaná diskusia s akademickou obcou fakulty. P. dekan zatiaľ apeloval na serióznosť študentov pri 

vypracúvaní zadaní. 

 

 

4. zasadnutie AS FRI UNIZA dňa 21. júna 2023 
  

▪ Prerokovanie materiálu „Správa o hospodárení FRI UNIZA za rok 2022“. 

Predkladateľ, p. dekan, požiadal p. tajomníčku aby zhrnula správu o hospodárení. Dotácia zo štátneho 

rozpočtu za rok 2022 bola vo výške 3 348 546,00€, v podprograme vysokoškolské vzdelávanie boli 

pridelené prostriedky vo výške 2 292 997,00€, v podprograme inštitucionálny výskum 1 436 683,00€. 

Zostatok z predošlého roku bol vo výške 1 036 909,00€, celkovo bolo pridelených 4 385 455,00€. Diskusia 

sa týkala refundácie DSV projektov. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/15: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Správa o hospodárení FRI UNIZA za rok 

2022“. 

 

▪ Prerokovanie návrhu rozpočtu FRI UNIZA za rok 2023. 

P. dekan vysvetlil spôsob prideľovania rozpočtu na univerzite. Uviedol porovnanie výkonov FRI voči 

ostatným fakultám. Tento rok zaznamenala FRI  najvýraznejší nárast výkonu za celú UNIZA. Rozpočet pre 

UNIZA na rok 2023 bol pridelený na základe výkonov v roku 2020 a 2021 a to vo výške 42 359 808,00€. 

Na základe rozhodnutia akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline boli Fakulte riadenia 

a informatiky pridelené na kalendárny rok 2023 zo štátneho rozpočtu neúčelové finančné prostriedky vo 

výške 3 433 480,00€ z toho 2 058 736,00€ v podprograme vysokoškolské vzdelávanie a 1 374 744,00€ 

v podprograme inštitucionálny výskum. Vzhľadom na zvýšenie rozpočtu oproti minulému roku boli 

finančné prostriedky pridelené aj na zabezpečenie katedier a to vo výške 150€ na zamestnanca a 100€ na 

doktoranda. P. dekan ďalej informoval, že ministerstvo školstva pripravilo dlhodobý zámer ministerstva 

školstva vo vzdelávacej, výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti pre oblasť vysokých 

škôl na roky 2023 – 2028, kde sa mení spôsob prideľovania dotácií a do delenia vstupujú aj tzv. 

výkonnostné zmluvy s váhou 10%. Delenie finančných prostriedkov v podprograme veda a výskum má 

zohľadňovať nové kritérium hodnotenia „VER“ s váhou 50%, čo malo za následok úpravu iných váh, napr. 

váha domácich grantov sa znížila na 5%, spolupráca s praxou a počet doktorandov klesli na 0%. Pri 

hodnotení indexu VER nám ministerstvo školstva neposkytlo hodnotiaci kľúč, preto nevieme na základe 

čoho nám bol pridelený profil kvality verejnej vysokej školy prezentovaný na konferencii VER2022. 

Dlhodobý zámer je podmienený plánom obnovy. P. Uramová prispela do diskusie podnetmi o finančných 

rezervách, prostriedkoch z prijímacieho konania, pýtala sa aj či dlhodobé finančné prostriedky podmienené 

akreditáciou teraz vystrieda VER profil. P. Tarábek sa pýtal na náplň výkonnostných zmlúv. P. dekan 

odpovedal, že je v nich 11 kritérií z toho je 9 povinných a 5 si môže vysoká škola zvoliť podľa vlastných 

preferencií. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 1. 

Uznesenie č. 2023/16: AS FRI UNIZA schvaľuje návrh rozpočtu FRI UNIZA na rok 2023. 

 

▪ Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry, a to vytvorenia novej pozície na KMMOA. 

V diskusii neboli otázky. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 
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Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/ 17: AS FRI UNIZA schvaľuje zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

 

▪ Prerokovanie návrhu na vymenovanie prodekana FRI UNIZA. 

P. dekan informoval senát o vymenovaní p. doc. Kohániho za prorektora pre informačné systémy na 

UNIZA. Na miesto prodekana pre vedu a výskum navrhuje p. doc. Ing. Miroslava Kvaššaya, PhD. . 

Senátori nemali námietky. P. Varga sa pýtal, či vedenie neuvažuje o vymenovaní ďalšieho prodekana, 

vzhľadom na veľký pracovnú vyťaženosť prodekanov. P. dekan odpovedal, že je viacero riešení tejto 

situácie, ale ďalší prodekan zatiaľ alokovaný nebude. P. dekan poďakoval p. doc. Kohánimu za jeho 

obrovský prínos pre fakultu, ktorý vykonal počas svojho pôsobenia na mieste prodekana pre vedu 

a výskum. 
 

▪ Prerokovanie materiálov Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FRI UNIZA a 

materiálov Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2024/2025 pre všetky stupne 

štúdia.  

P. prodekan Lendel podrobne vysvetlil a odôvodnil zmeny v materiáloch pre prijímacie konanie pre prvý 

stupeň štúdia. Poďakoval p. Pančíkovej, p. Majerovi a p. Falátovi za vykonanú analýzu, na základe ktorej 

sa menili pravidlá pre prijatie bez PS. P. Pančíková navrhla doplniť do marketingových materiálov 

informáciu o tom, že maturita z matematiky zvyšuje šancu na prijatie na FRI. V diskusii boli upravené 

formálne chyby. 

Predseda AS predložil materiály na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/18: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Zásady a pravidlá prijímacieho konania 

na štúdium na Fakultu riadenia a informatiky UNIZA pre 1. stupeň štúdia pre akademický rok 

2024/2025“ a materiál „Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2024/2025 pre prvý 

stupeň štúdia“ v upravenom znení. 

P. prodekan Lendel vysvetlil zmeny v materiáloch pre prijímacie konanie pre druhý stupeň štúdia. 

V diskusii boli upravené formálne chyby. 

Predseda AS predložil materiály na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/19: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Zásady a pravidlá prijímacieho konania 

na štúdium na Fakultu riadenia a informatiky UNIZA pre 2. stupeň štúdia pre akademický rok 

2024/2025“ a materiál „Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2024/2025“ pre druhý 

stupeň štúdia. 

P. prodekan Koháni vysvetlil zmeny v materiáloch pre prijímacie konanie pre tretí stupeň štúdia. V diskusii 

boli upravené formálne chyby. 

Predseda AS predložil materiály na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/20: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Zásady a pravidlá prijímacieho konania 

na štúdium na Fakultu riadenia a informatiky UNIZA pre 3. stupeň štúdia pre akademický rok 

2024/2025“ a materiál „Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2024/2025“ pre tretí 

stupeň štúdia. 

 

▪ Informovanie o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA. 

P. predseda disciplinárnej komisie doc. Lendel informoval o priebehu ostatných zasadnutí disciplinárnej 

komisie. Disciplinárna komisia zasadala dva krát a bolo predvolaných 6 študentov. Hlavné dôvody boli 

plagiátorstvo pri odovzdaní semestrálnej práce a podvádzanie na skúške. Všetci študenti boli podmienečne 

vylúčení zo štúdia do ukončenia bakalárskeho stupňa štúdia. Z predmetu manažment bol navrhnutý jeden 

študent, z predmetu informatika 2 štyria študenti a z predmetu praktikum z programovania jeden študent. 

P. Varga vyzdvihol efekt pôsobenia disciplinárnej komisie nakoľko sa na predmete algoritmy a údajové 
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štruktúry 1 v druhom ročníku nevyskytol žiadny prípad plagiátorstva, oproti minulým rokom, kde ich bolo 

mnoho. 

 
▪ Rôzne 

P. dekan informoval, že je potrebné nominovať troch nových členov do Vedeckej rady. Predseda AS FRI 

navrhol hlasovanie per rollam po dodaní podkladov, senátori nemali námietky. Hlasovanie sa uskutoční 

začiatkom septembra. 

Predseda AS FRI avizoval, že v zmysle smernice 214, článku 17, bodu 4., písmena e) je potrebné navrhnúť 

jedného nominanta do Rady študijného programu. Nominácie doručí študentská časť AS FRI zoradené 

podľa priority predsedovi AS FRI do polovice septembra. 

Predseda AS FRI informoval, že p. doc. Koháni bol na ostatnom zasadnutí AS UNIZA zvolený za 

prorektora pre informačné systémy a aj za člena Vedeckej rady UNIZA. 

Vzhľadom na blížiace sa ukončenie štúdia predsedu ŠČ AS FRI p. Šoteka, predseda AS FRI poďakoval za 

pôsobenie p. Šotekovi vo funkcii a požiadal ŠČ AS FRI o voľbu nového predsedu. Predseda AS FRI 

zároveň poďakoval p. Vráblovi a p. Kolokovi, ktorí úspešne ukončili štúdium za pôsobenie v senáte, ktoré 

bolo ukončené, nakoľko nepožiadali o pozastavenie členstva v zmysle § 3, bodu 20. Zásad volieb do 

akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline. Zároveň pripomenul ŠČ 

AS FRI, že je potrebné doplniť ďalších členov študentskej časti v zmysle bodu § 3 bodu 19 Zásad volieb 

do AS FRI UNZA. Taktiež pripomenul blížiaci sa termín volieb do ŠČ AS FRI, ktoré sa budú realizovať 

na jeseň. 

P. Koháni informoval, že je pozastavený prístup do databázy Scopus, nakoľko CVTI neobstaralo novú 

zmluvu. 

P. Ružbarský upozornil na pretrvávajúci problém s myšami na pracovisku, p. tajomníčka bude problém 

riešiť. 

P. Dubovec upozornil na neprehľadný výjazd z parkoviska kvôli posunu zaparkovaných automobilov pri 

VUD bližšie k vozovke.  

P. Uramová sa pýtala na spôsob plánovania dovolenky, na hodnotenie zamestnanca a pripomenula problém 

s klimatizáciou v serverovni. P. dekan odporúča všetky technické požiadavky zadávať do systému osTicket, 

aby boli evidované a nezabudlo sa na ne. 

P. Dubovec sa pýtal, či hodnotenie zamestnanca môže vyplniť už skôr ako 26.6. kvôli odchodu na 

dovolenku. P. Koháni odpovedal, že je to možné a dáta by sa tento krát už nemali stratiť ako po minulé 

roky. Ak bude mať niekto problémy s vyplnením hodnotenia je potrebné individuálne kontaktovať p. 

prodekana. 

P. Uramová sa pýtala akým spôsobom sa majú riešiť blokácie v rozvrhu. P. Lendel odpovedal, že rozvrhové 

oddelenie vydá k tomuto metodický pokyn. 

P. Tarábek sa pýtal, či platíme výučbu cudzích jazykov a telesnej výchovy paušálne, alebo v závislosti od 

počtu študentov, nakoľko je táto položka v rozpočte pomerne vysoká. P. dekan odpovedal, že fakulta platí 

za odučených študentov. 

P. Mulík predložil dva podnety od študentov. Prvým je požiadavka na vytvorenie predmetu, ktorý by spájal 

všetky odbory a študenti by mohli pracovať interdisciplinárne v tímoch na spoločnom projekte. P. prodekan 

Lendel a ďalší senátori sa vyjadrili, že takéto predmety sú najmä na inžinierskom štúdiu a v projektovej 

výučbe, možno nie sú dostatočne komunikované študentom v nižších ročníkoch. V diskusii bol návrh 

uviesť v informačnom liste predmetov informáciu, že v predmete prebieha kooperácia medzi študentami 

rôznych študijných programov. Druhým podnetom bolo zavedenie e-sport aktivity. P. Lendel reagoval, že 

s organizátorom už komunikoval, avšak sa nepodarilo takúto akciu zorganizovať a komunikácia upadla. 

Do budúcnosti však nevylučuje spoluprácu. 

P. dekan poďakoval všetkým prítomným a celej akademickej obci za prácu počas celého akademického 

roka. 

 

Hlasovanie per rollam 12. – 14. septembra 2023 
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▪ Schválenie nových členov Vedeckej rady FRI UNIZA. 

Predkladateľ návrhu na schválenie nových členov Vedeckej rady FRI UNIZA je p. dekan. Materiály boli 

senátorom k dispozícii od 4.9. K návrhu neboli do 11.9. doručené žiadne pripomienky. Predseda AS FRI 

spustil hlasovanie od 12.9. do 14.9. Hlasovanie bolo tajné. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 19. 

Kandidát Súhlasilo  Nesúhlasilo  Zdržalo sa  Nehlasovalo 

prof. Ing. Elena Zaitseva, PhD.  17 0  2  0 

prof. Ing. Ľuboš Buzna, PhD.  18 0 1  0 

doc. Ing. Miroslav Kvaššay, PhD.  19  0 0  0 

Uznesenie 2023/21: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutých nových členov Vedeckej rady FRI 

UNIZA. 

 

5. zasadnutie AS FRI UNIZA dňa 23. októbra 2023 
 

▪ Príprava volieb do študentskej časti AS FRI UNIZA 

Predseda AS FRI v spolupráci s predsedom študentskej časti AS FRI p. Mulíkom predložil návrh na členov 

volebnej komisie pre voľby do ŠČ AS FRI UNIZA. Senátori nemali pripomienky. Hlasovanie prebehlo 

tajne. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Jakub Hrabovský 13 0 0 0 

Bc. Adam Jacko 13 0 0 0 

Adrián Koniar 13 0 0 0 

Ing. Michal Mrena 13 0 0 0 

Ing. Michal Mulík 13 0 0 0 

Uznesenie č. 2023/22: AS FRI UNIZA schvaľuje zloženie volebnej komisie pre voľby do študentskej 

časti AS FRI UNIZA. 

Predseda AS FRI predložil na prerokovanie návrh harmonogramu volieb do študentskej časti AS FRI 

UNIZA. Senátori nemali pripomienky. Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/23: AS FRI UNIZA schvaľuje Harmonogram volieb do študentskej časti AS FRI 

UNIZA. 

Harmonogram: 

1.11. - 10.11.2023 Podávanie písomných návrhov kandidátov na členov akademického senátu 

FRI UNIZA členom volebnej komisie (10.11.2023 do 12:00). 

10.11. - 14.11.2023 Verifikácia kandidátnej listiny (overenie súhlasu kandidátov a splnenia 

podmienok kandidatúry). 

14.11.2023 Zverejnenie kandidátnej listiny. 

21.11.2023  Prezenčné voľby do študentskej časti AS FRI UNIZA (8:00 – 14:00) 

23.11.2023  Vyhlásenie výsledku volieb. 

 

▪ Schválenie členov Disciplinárnej komisie FRI UNIZA. 

P. prodekan Lendel predložil návrh na nového člena disciplinárnej komisie ako náhradníka za p. Šoteka. 

Navrhnutým členom je p. Sobol – študent inžinierskeho ŠP Informačný manažment. O návrhu sa hlasovalo 

tajne. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Bc. Jozef Sobol 12 0 1 0 

Uznesenie č. 2023/24: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutého kandidáta za člena Disciplinárnej 

komisie FRI UNIZA. 
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▪ Rôzne 

Senát sa venoval kontrole úloh. P. prodekan Lendel požiadal o odklad nakoľko sa teraz venuje záležitostiam 

v súvislosti s akreditáciou. 

Predseda AS poďakoval za ostatné hlasovanie per rollam a pýtal sa, či sú k priebehu hlasovania 

pripomienky, neboli. 

Predseda AS informoval, že v piatok 20.10. doručil nomináciu na člena Akreditačnej rady UNIZA z radov 

študentov po predchádzajúcom schválení ŠČ AS FRI UNIZA. Za  našu fakultu bola nominovaná Bc. 

Barbora Blahová. 

Predseda AS informoval o zasadnutí AS UNIZA, ktoré sa bude konať 30.10. o 13:00. 

P. Ružbarský sa pýtal, či by nemohli byť zasadnutia AS FRI UNIZA naplánované na rovnaký čas a tomu 

by bola prispôsobená aj blokácia v rozvrhu senátorov. P. predseda odpovedal, že na základe vyjadrení 

z posledného dotazníka preferovali senátori hlasovanie o termíne pred každým zasadnutím. Mail 

s preferenciami pošle znovu a na základe výsledkov bude postupovať pri plánovaní ďalších zasadnutí. 

Upozornil aj na to, že blokácia v rozvrhu je na každý týždeň a senát sa koná len raz za cca 2 mesiace, takže 

by nemusela byť efektívna pre každého vyučujúceho a ani pre senátorov zo ŠČ AS FRI. 

P. Dubovec poďakoval za obnovu čiar na parkovacích miestach pred fakultou. Tiež sa informoval, či bude 

obnovená funkčnosť výstupnej závory z parkoviska, nakoľko sa tam viacerí kolegovia stretli s autami 

v protismere. P. dekan odpovedal, že sa to rieši na úrovni OHS. Rampa je nefunkčná nakoľko došlo 

k preseknutiu kábla, ktorým sa rampa ovládala pri budovaní parkoviska pri VÚD. P. Dubovec ďalej 

požiadal o úpravu zelene pri výjazde z parkoviska, aby bol zaistený výhľad pri odbočovaní na hlavnú cestu.  

P. Moravčík apeloval na univerzálne označenie vnútorných dverí na WC pri jedálni napr. pomocou 

piktogramov, nakoľko si ich zahraničný študenti mýlia. 

P. Uramová sa informovala, či by bolo možné v IS na karte zamestnanca zvýrazniť zmeny po aktualizácií 

informácií. P. Kvaššay toto preverí. 

P. Uramová informovala, že študenti nedokážu v informačnom systéme dohľadať obhájené záverečné 

práce, aby z nich mohli čerpať pri vypracovaní svojich záverečných prác. P. Kvaššay požiadal, aby mu 

zaslala, o aké práce sa jedná, aby mohol situáciu preveriť. P. Lendel ďalej pripomenul, že fyzická kópia sa 

nachádza v IC fakulty a práce musia byť dostupné v systéme CRZP. 

P. Uramová ďalej navrhla menšie zmeny v organizácií tímu pre AS FRI UNIZA v MS Teams. P. predseda 

informoval, že doterajšia organizácia dodržiava historicky zavedený systém, ale navrhované zmeny 

premietne od ďalšieho kalendárneho roka. 

P. Gonda poukázal na hodnotenie predmetov a problém s nepresnými dátami úspešnosti predmetu kvôli 

študentom, ktorí zanechali štúdium, pretože tým navyšujú počet študentov klasifikovaných známkou Fx. 

Informoval, že tento problém je najmarkantnejší pri predmetoch 1. ročníka bakalárskeho štúdia. P. Lendel 

reagoval, že úspešnosť sa bude hodnotiť tak, ako doteraz, avšak garant môže vyhodnotiť aj úspešnosť 

predmetu bez započítania študentov, ktorí štúdium zanechali a tým prijať vhodné opatrenia. P. Uramová 

v súvislosti s opatreniami apelovala, aby boli údaje ohľadne spokojnosti študentov s kvalitou výučby 

viazané aj na konkrétnych cvičiacich, aby bolo možné prijať správne opatrenia pre zvýšenie kvality. P. 

Dubovec poukázal na veľkú štatistickú chybu pri spracovaní údajov, ak dotazník spokojnosti s predmetom 

vyplnilo málo študentov. To sa môže premietnuť do formulovania nesprávnych opatrení alebo do chybného 

záveru spojeného s kvalitou výučby. P. Lendel ubezpečil, že vedenie fakulty dlhodobo presadzuje, aby sa 

výkony fakúlt rovnako aj kvalita výučby neporovnávali medzi fakultami, čím bude zabezpečené objektívne 

vyhodnotenie spätnej väzby. 

 

 

 

V Žiline 6.3.2024 Zapísal: V. Olešnaníková 

 Schválil: M. Varga 

 


